
Referat elevrådsmøte Øyslebø ungdomsskole 16.02.23  
 

Referat SU-møte: Alfred informerer.  

Saker fra klassene:  

10.trinn:  
- Bedre volleyballer. Kan vi kjøpe nytt utstyr?  
 
9.trinn:  
-Leksefri skole?  
-Kaffetrakter i klasserommet. Noen elever ønsker å ha kaffetrakter i klasseroommet. De foreslår å ta 
med sin egen.  
-Lys på guttetoalett: Fikse det ene lyset på guttetoalett nede ved aulaen.  
-Vannfontene: Kan vi fikse denne?  
-Bedre volleyballer. Kan vi kjøpe nye?  
-Droppe mobilkasse. De ønsker at elevene kan ha den avslått i sekken.  
-Meierisalg: Kan vi bytte ut noen av produktene/legge til flere?  
 
8.trinn:  

-Anmerkninger: De opplever at det er forskjell på hvem som gir anmerkning for ulike ting. Kan 
lærerne samarbeide bedre om dette? De syntes det er vanskelig å forholde seg til når dette blir gjort 
forskjellig.  
-Meierisalg: Kan vi ha kontanter i tillegg til kortbetaling?  
-Fikse vannkran i aulaen.  
-Spising: Flere opplever at det er fort kort tid med 10 minutt til å spise på. Kan de få lengre tid?  
-Brus: Flere ønsker at det skal selges brus i meierisalget.  
-Sofa i aulaen: Er det mulig å få en sofa i aulaen slik det var tidligere?  
-Varm mat: Det ønske om salg av varm mat oftere enn det er i dag. Kan vi få til hver onsdag i stedet 
for annenhver?  
-Butikken: Få lov til å gå på butikken i midttimen hvis lærer er med.  
-Dobesøk: Få lov til å gå på do i undervisningen.  
 
 

1. Meierisalg: Elevrådet er fornøyd med salget. Opplevelsen er at dette fungerer fint, at 

elevene er gode til å vente på tur og rydde søppel.  

Ansvar for salg:  

Uke 11: Arild og Alfred 

Uke 12: Søren og Pernille  

Uke 13: Beth Helen og Tone Oline  

2. Hva gjør vi med innbrudd på skolen/hærverk?  

Elevrådet mener at de som er ansvarlige må betale erstatning. I tillegg bør de møte på skolen 

sammen med foreldre og rektor.  

 

Tilstede: Alfred, Lina Sofie, Thea, Søren, Arild, Beth Helen, Elias, Pernille, Jonas og Vilde  


